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Meyer (Fondul Proprietatea): Investirea în reactoarele 3 si 4 nu are sens din punct

de vedere financiar sub nicio forma

Investitiile în reactoarele 3 si 4 de la Cernavoda nu se justifica financiar, iar subiectul este extrem de

sensibil si din punct de vedere politic, a declarat, miercuri, într-o conferinta de presa, Johan Meyer, CEO

Franklin Templeton Investments si manager de Fond, Fondul Proprietatea. 

"Investirea în reactoarele 3 si 4 nu are sens din punct de vedere financiar sub nicio forma. În al doilea rând, faptul

ca partenerul chinez acum face obiectul unor sanctiuni în Statele Unite ar face ca acest subiect sa fie extrem de

sensibil din punct de vedere politic pentru Nuclearelectrica si continuarea acestei actiuni având în vedere

aliantele", a spus Johan Meyer, întrebat despre realizarea reactoarelor 3 si 4 de la Cernavoda.

El a afirmat ca la un moment dat reactorul 1 va trebui modernizat, pentru ca acesta este planul societatii, si va

trebui bugetat în consecinta.

Oficialii Ministerului Energiei si cei ai companiei chineze CGN au semnat în primavara acestui an acordul

investitorilor pentru proiectul reactoarelor 3 si 4 de la Cernavoda, ceea ce va permite înfiintarea unei companii de

proiect si demararea efectiva a constructiei în urmatorii doi-trei ani, a declarat, atunci, ministrul Energiei, Anton

Anton.

E o zi foarte importanta, din punctul meu de vedere. Ce s-a semnat aici sub ochii nostri nu e o etapa formala a unui

proces lung si greu, ci primul semnal concret în directia construirii celor doua reactoare. Primul pas dupa 14 ani de

dorinte si patru ani de negocieri cu partenerii chinezi, care au fost selectati în urma unui proces legal în 2014",

spunea Anton.
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